

Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb

Datum: 2019.04.14

Plats: Mellevi

Tid: 19:00

Närvarande: Martin Lindbom, Enrico Seeling, Sara Svadling, Monica Enqvist, Maria Hägglöf, PRO-gäst

§1. Mötet öppnas

Ordförandena Martin Lindbom och Enrico Seeling hälsar alla välkomna och förklarar härmed mötet för öppnat.

§2. Godkännande av dagordningen

Samtliga, närvarande, styrelsemedlemmar har tagit del av dagordningen och godkänt den.

§3. Godkännande av föregående protokoll

Styrelsen godkänner det föregående protokollet, att dess innehåll är korrekt med vad som beslutats under föregående mötet.

§4. Ekonomi

Mars: 36.692,83 kr

Bank: 480.100,01 kr

§5. Ordförande har ordet

Martin Lindbom

-Klädes avtalet är ännu inte riktigt färdigt, de aktuella leverantörerna är Intersport, Sportringen och Sportshop. I dagsläget lutar det åt att det blir Sportringen.

-Claes Lagelius, som arbetar på kommunen, har fått in en lista från föreningen angående åtgärder som Mellevi föreningslokal behöver för att vi skall kunna bedriva verksamhet. Det mest akuta ärendet är toaletterna i omklädningsrummen som ej är brukbara.

-Två möten har hållits inom kommunen för att informera om nya taxor för hyran av kommunens planer och hallar. Dess syfte är att öka hallhyran. Juniorers hallhyror kommer att gå upp med 10%, seniorernas avgift kommer att vara dubbla avgiften mot vad juniorer betalar. Tidigare var hyran likvärdig för juniorer och seniorer ifall föreningarna bedrev ungdomsverksamhet.

-I slutet av april ska halltiderna inrapporteras till kommunen för ett år framåt. Ett möte har hållits mellan innebandysektionen och handbollssektionen för att undvika krockar i deras efterfrågan om användandet av hallen. Mötet var mycket givande och en bra lösning nåddes.

Enrico Seeling

-Föreningen skall utse en dommaransvarig som ansvarar för föreningens samtliga sektioners behov av domare under säsongerna. Allt för att underlätta för enskilda sektioner och ha en fast knutpunkt gällande domarfrågor.

-Fotbollsförbundet tillhandahåller med domare när fotbollen spelar sina 9-manna matcher.

-Deltagit i ett möte i Uppsala angående fotbollsskolan, en prishöjning kommer att göras detta år till 700kr för att minska föreningens förluster i arrangemanget. Inget bidrag finns att söka hos kommunen i detta arrangemang. Elin Blom står som ansvarig för säsongens fotbollsskola.

-Deltagit i ett uppföljningsmöte i Uppsala om Diplomerad förening. Den tidigare enkätundersökningen visade att föräldrar och barn var mycket nöjda med föreningen. Däremot är ledare mindre nöjda med, nästa steg blir att skicka ut en handlingsplan där steg 1 är att börja med styrelsen. En tre timmarsutbildningen kommer att hållas för att främja styrelsens utbildning.

§6. Rapport från sektionerna

Fotboll

-Det finns planer på att värva nya ungdomsledare till knattfotbollens barn födda 12-13 lag. För att locka till oss nya ungdomsledare vill vi ge uppskattning i form av en heldag på Grönalund med allt inkluderat. Dels även för att stärka deras sammanhållning.

-Flicklaget vill ha sponsring från föreningen för att kunna delta i Gotlands-cupen. De har idag 1500kr i lagkassan. Kostnaden för cupen är 9000kr.

Styrelsen beslutar att om flicklaget samlar in 50% av kostnaden för cupen så står föreningen för resterande summa.

-Ledarmöte har hållits där genomgång av match och träningstider delats ut.

Handboll

Innebandyn har nu avslutat sin säsong, det äldsta pojklaget kommer inte finnas kvar till nästa år utan då blir det en annan konstellation. Laget har holt ihop i 10 år, Klubben sponsrar deras avslutningsaktivitet med 1500kr

Innebandy

-Innebandyn har nu avslutat sin säsong, en avslutningsaktivitet har hållits för pojklaget. Klubben sponsrar aktiviteten med 1000kr.

-Försäljningen av rabatthäften är avklarad.

Skidor/friskvård

-Ett kvittoblock efterfrågas till cirkel/boxen. Sara Svadling skall undersöka ifall det går att få kvitto på mejlen via Annika.

Festkommittén

-Valborgsplaneringen är i fullgång. Riset kan nu lämnas vid rinken. Det finns planer på att ha kaffe och grillad korv vid tillställningen. Valborgsfirandet inleds som vanligt av att ordförande håller tal. I år har valborgsfirandet ingen live musik utan musik kommer att spelas från en högtalare.

-Det diskuteras om att en eventuell swish avgift kommer införas till nästa års rislämning. Martin tar på sig ansvaret att undersöka detta.

-Årets Midsommar-kubb börjar närma sig och tidigare arrangör, Emelie Hovind, kan tänka sig att vara behjälplig under eventet men vill att föreningen står för det huvudsakliga arrangemanget.

§7. Föranmälda frågor

Städdagen

-Under vårstädningen av Mellevi deltog 5 personer i aktiviteten. För att hinna med allt fix med lokalen

krävs större arbetskraft än den som deltog. Ett förslag läggs fram om att leja ut städdagen till något av föreningens lag som får möjlighet att bättra på sin lagkassa i gengäld mot sitt deltagande i städningen. Givetvis erhåller föreningen med lunch till samtliga deltagare. Inför städdagen skall en färdig lista finnas med arbetet som skall utföras av laget.

Styrelsen får i uppdrag att ta fram ett dokument, med tydliga arbetsuppgifter, som skall vara återkommande för städdagen.

-En golvvård skulle behövas av Mellevi samtliga utrymmen för att bevara det befintliga golvet.

Pant-systemet

Styrelsen beslutar att slopa det befintliga pantsystem som idag finns, där vi lämnar säckar till Coop med pant mot en ersättning, eftersom våra inlämnade säckar ej godkänns då dessa även alltid innehåller annat än pantburkar.

Aktivitetsavgift för 2020

Styrelsen beslutar att höja aktivitetsavgiften till kommande år, beslutet begrundas på de höjda hallhyrorna som kommunen kommer ta beslut om samt att många uteblivit från klubbens försäljningar som bland annat bekostar domare och hallhyror. De nya avgifterna kommer att bli:

500 kr för barn i seriespel

300 kr för barngymnastiken

1000 kr senior

600 kr motion

300 kr Klippkort till Cirkelträning.

Konstituerande styrelsemöte

Föreningen har till uppgift att rapportera in kontaktuppgiften till kommunen om nya ansvarige poster inom styrelsen.

Möte, taxor anläggning

Martin och Enrico kommer att närvara vid nästkommande möte, 7/5, gällande hallhyror.

§8. Övrigt

HBTQ certifiering

Ett förslag om att HBTQ certifiera föreningen har lagts fram. Det skulle ge klubben en bredare kunskap och visar på att vi är en öppen och välkomnande förening.

Maria Hägglöf samt Sara Svadling får till uppgift att undersöka möjligheten till att HBTQ certifiera föreningen samt undersöka om vi kan få bidragsstöd i utvecklingen.

§9. Nästa möte

Datum: 2019.05.12

Tid: 19:00

Plats: Mellevi

§10. Mötet avslutas

Ordförandena förklarar härmed mötet för avslutat

